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De laatste nieuwsjaarsrecpetie van LENS  

door Dave Grondel  

DEN HAAG | Het nieuwe jaar is nog maar net dertien uur onderweg wanneer op 
het complex van LENS al wordt gevoetbald. De traditionele ontmoeting tussen 
de oud spelers en de selectie van nu wordt weer gespeeld. Meer dan ooit 
vieren de sentimenten hoogtij bij de betrokkenen. " Het is de laatste keer dat 
deze wedstrijd zal worden gespeeld, dat is toch bijzonder", zegt Edwin Coret. 

 

 

 

Niet thee maar bier fungeerde in de rust van 
de nieuwjaarswedstrijd bij LENS als 'opkik-
drankje'. 
(foto Frank Janssen) 

Zoals bekend gaat LENS samen met VIOS en Cromvliet in het komende 
voetbalseizoen op in de nieuwe fusieclub HSV Escamp. Coret had juist in deze 
nieuwjaarswedstrijd graag mee gedaan. Maar een hamstringblessure maakt dat de 
fysiotherapeut van ADO Den Haag aan de kant moet blijven. 
Coret is op bezoek bij de club die hem zo aan het hart ligt. Ik heb altijd vanuit mijn flat 
op het complex uitgekeken. Dag en nacht liep ik hier rond. Mijn vader, Ad Coret, is 
van 1983 tot 1992 hier nog voorzitter geweest", zegt hij. 
Op het veld doen illustere LENS-spelers uit de oude doos hun best het de nieuwe 
generatie lastig te maken. Fred Schuurman, Peter Klomp, Patrick Puijster in het doel, 
Richard van der Hoek, Wim Kouwenhoven, ze zijn er allemaal vandaag. 
Er is hilariteit als uit het niets voorzitter Jaap Colpa met een fraaie kopbal in de 
kruising de stand terugbrengt tot 3-1. "Dat is de eerste keer dat hij een bal met zijn 
hoofd raakt", klinkt het vanaf de kant. "Hij wilde wegduiken, maar was te laat", roept 
een andere toeschouwer. 
Na 25 minuten blaast gelegenheidsarbiter Ron Bentvelzen voor de rust. Geen kopje 
thee, maar bier fungeert als 'opkik-drankje' voor de sterren van weleer. Hoofdtrainer 
Bentvelzen verlaat de club en gaat in het nieuwe seizoen bij Semper Altius aan de 
slag. "Nee, ik wilde niet mee naar de nieuwe fusieclub. Ik denk dat het goed is 
wanneer er een nieuwe trainer aan die klus gaat beginnen", aldus Bentvelzen. 
 
Het is overigens nog altijd niet bekend wie volgend seizoen als hoofdtrainer aan het 
roer staat bij HSV Escamp. Zeker is wel dat Ben van Dam het niet wordt. De trainer, 
nog altijd zoekende naar een nieuwe club, werd door een aantal LENS-spelers naar 
voren geschoven. De onderhandelingen liepen echter spaak. 
De nieuwjaarswedstrijd eindigt in een 5-3 overwinning voor de 'jonge garde.' Het is 
tijd voor de nieuwjaarsreceptie. De kantine loopt aardig vol. "Het is de laatste keer 



dat we hier als LENS-leden bij elkaar staan. Dat is toch een gedenkwaardig 
moment", laat een oudere dame haar gevoel de vrije loop. Ook voorzitter Jaap Colpa 
neemt met ' bepaalde gevoelens' plaats achter de microfoon. Hij gaat de laatste 
nieuwjaarsspeech uit de clubgeschiedenis uitspreken. Hij neemt nog een slokje van 
zijn biertje, trekt zijn stropdas nog even recht en neemt het woord. De komende 
weken hoopt de preses de LENS-leden te kunnen melden waar het nieuwe complex 
van de fusieclub gaat verrijzen. "De kans is groot dat het toch hier op Escamp 1 zal 
gaan gebeuren. Er is hier ook meer ruimte om de plannen te realiseren. Naast het 
voetbal, en misschien wel andere sporten in de toekomst, moet er ook ruimte worden 
gecreëerd voor een aantal maatschappelijke organisaties die op het complex zullen 
worden gevestigd. Het nieuwe complex moet voor de hele wijk Escamp van 
meerwaarde zijn", aldus Colpa. 
Mocht het overigens zo zijn dat de gemeente Escamp 1 als locatie van het nieuwe 
complex aanwijst dan speelt HSV Escamp volgend seizoen één seizoen op het 
VIOScomplex (Escamp 2). Mocht dat complex echter de nieuwe thuishaven van de 
fusieclub worden, dan fungeert het LENS-complex voor één seizoen als thuisbasis. 

 


